
 
 

 

 

Schriftelijke vraag aan het college  
(Art. 33, Reglement van Orde)  
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    Aan de voorzitter van  

de raad van de gemeente Hulst 

 

Datum    3 mei 2021           

Indiener:  HulstPLUS  

   Onderwerp: dienstverleningscontracten Dethon-Gemeenten 

 

Vragen. 
1. Is het College bereid die overeenkomst te verstrekken aan de raadsleden/commissieleden? 

Wanneer gaan die dienstverleningscontracten in?  
 

2. Hoe wordt de actievere rol van Dethon ingevuld om mensen te begeleiden? Welke resultaten 
worden beoogd? 
 

3. Welke verwachtingen (inschatting aantallen) zijn er van deze overeenkomst voor mensen die 
langdurig een bijstandsuitkering hebben, gehad hebben of die door een arbeidsbeperking 
geen werk hebben? 

 
4. Zijn er de afgelopen periode contracten van personeel niet meer verlengd vanwege de 

maximale tijdelijke arbeidsduur? Is hier iets geregeld in de bedoelde overeenkomst? 

 
5. Welke mogelijkheden komen er voor mensen met langere dienstverbanden in plaats van 

tijdelijke contracten?  Gaat dit om alle werknemers van Dethon?  Geldt dit ook voor mensen 
met een overeenkomst via Viaflex?  
 

6. Is er al iets meer bekend van het ingestelde onderzoek door Berenschot? 
Is er al meer bekend over het onderzoek ingesteld via Deloitte? 
 

7. Wanneer ontvangen we de meermalen  toegezegde informatie mbt in- en uitstroom bij 
Dethon? 
 

8. Is het College het eens met de uitgangspunten van HulstPLUS naar de toekomst toe Dethon 
terug meer om te bouwen tot een sociaal werkvoorzieningsschap? 

 

Aanleiding voor de vragen. 

In de regionale pers van 27 april 2021 lezen we een artikel : “Dethon zet in op meer 

zekerheid”. Graag meer informatie over de ontwikkelingen bij Dethon. 

 

 

 

Fractie HulstPLUS 

Jos van Eck, Eugène Verstraeten 


